
Nerozumím. 

Kdy vstáváš? - Vstávám ráno. 

Kdy snídáš? - snídám dopoledne. 

Kdy jdeš na fakultu? - jdu na fakultu ráno. 

Kdy se učíš češtinu? - Učím se češtinu odpoledne. 

Kdy chodíš do knihovny?     - Chodím do knihovny dopoledne.                                                         

knihovna -  library 

Můžete to zopakovat? 

Kdy obědváš? - Obědvám v poledne. 

Kdy chodíš do parku? - Chodím do parku večer. 

Kdy nakupuješ? - Nakupuju večer. 

Kdy chodíš do restaurace? - Chodím do restaurace dopoledne. 

Kdy pracuješ na počítači? - Pracuju na počítači dopoledne. 

Kdy se díváš na televizi? - Dívám se na televizi odpoledne. 

Kdy večeříš? - Večeřím večer. 

Kdy studuješ? - Studuju odpoledne. 

Kdy jdeš spát? - Jdu spát v noci. 

 

Co děláš ráno? - Ráno spím. 

Co děláš dopoledne? - Dopoledne studuju. 

Co děláš v poledne? - V poledne se dívám na televizi. 

Co děláš odpoledne? - Odpoledne vařím. 

Co děláš večer? - Večer se učím. 

Co děláš v noci? - V noci chodím běhat/ sportuju/ běhám. 

 

Co dělá potom? 



Co to znamená?  

Kolik je hodin? 

Je 15,37. 

V kolik hodin snídáš?  - Snídám v sedm hodin. 

V kolik hodin studuješ?- Studuju v osm hodin. 

11,00 - obědváš - Obědvám v jedenáct hodin. 

12,00- ve dvanáct 

 1 - jdeš do knihovny - jdu do knihovny v jednu / ve třináct 

3 sportuješ - sportuju ve tři 

5 uklízíš - uklízím v pět / v sedmnáct 

 

Pondělí                                                          v pondělí 

Úterý         wtóry                                          v úterý 

Středa       střed   uprostřed                       ve středu 

Čtvrtek      čtyři    čtvrtý                              ve čtvrtek 

Pátek         pět   pátý                                    v pátek 

Sobota                                                            v sobotu 

Neděle       dělat                                            v neděli 

 

Kdy plaveš?  - Plavu v úterý. 

Kdy píšeš domácí úkol? - Píšu d.ú. ve středu.                               psát        píšu 

píšeš píše 

Kdy hraješ tenis? - Hraju tenis v sobotu. 

Kdy tancuješ? - Tancuju  v pátek. 

Kdy jsi ve škole? - Jsem ve škole v pondělí. 

Kdy vaříš? - Vařím v neděli. 



Kdy se učíš? - Učím se v úterý. 

Kdy uklízíš? - Uklízím v sobotu. 

Kdy cvičíš jógu? - Cvičím jógu ve čtvrtek. 

 

Chtít - to want                   muset - must             moct - can               umět - 

know          +  inf. 

chci                                      musím                        můžu                       

umím 

chceš                                    musíš                         můžeš                      

umíš 

chce                                     musí                            může                        

umí 

chceme                               musíme                      můžeme                  

umíme 

chcete                                 musíte                        můžete                    

umíte 

chtějí                                   musí                            můžou                     

umí/ umějí 

 

Chci umět česky. 

Gonzalo chce umět česky. 

Chceš umět česky? 

Chcete umět česky? 

Chceme umět česky. 

 

návštěva - visit 

lyžovat - ski 

  



 

 

 


